
Styrelsemöte Skellefteå Strokeförening, Storgatan 50     2021-06-16 
 
Närvarande 
Roger Wikström, Gunnar Holmström, Melker Johnsson 
 

1. Ordförande Roger Wikström öppnade mötet och hälsade den decimerade skaran 
välkommen. 

2. Dagordningen godkändes. 
3. Föregående protokoll kommenterades då några uppgifter inte var genomförda. En 

generell uppmaning till hela styrelsen är att vi ska vara mer noggranna med att 
besluta vem gör vad och när det ska vara gjort. Frågan får följa med till nästa 
styrelsemöte och därmed läggs förra protokollet till handlingarna. 

4. Post Camilla: se punkt 10 och 11. 
5. Post Roger: För kännedom, det blir en ordförandekonferense i Södertälje i oktober. 
6. Ekonomi: Plusgiro 91 121:18 , (bl.a. aktivitetsstöd 13 600:-), kassa 530 kr. 
7. Aktiviteter: fortfarande pausade men en förhoppning finns att de ska kunna starta 

om till hösten. Planeras vid styrelsemötet den 12 aug.  
8. Hemsidan. Ej uppdaterad. Ett projekt som är viktig att arbeta vidare med. 
9. Inga rapporter. 
10. Diskussion inför flytt av lokaler från Storgatan 50 till Skeppargatan 16. 

Informationsbrev från kultur- och fritidskontoret beskriver gången och en 
informationsträff planeras till hösten för berörda föreningar. 

11. En information om ansökan av medel för Covidkonsekvenser betraktades som ej 
aktuell då föreningen ändå fått aktivitetsersättningar av kommunen under pågående 
pandemi. 

12. Övriga frågor: Resonemang om HittaUt. Funderingar över inventering av aktiviteter, 
gamla och ännu ej beprövade. Hemsidans värde. Digitaliseringsprojektet kan 
eventuellt söka pengar från Strokeförbundet (Sandberg?). 

13. Nästa möte torsdag den 12 augusti kl. 12.00 startar med lunch på Olanders Café och 
Kök och fortsätter sedan på Storgatan 50. 

14. Ordförande Roger Wikström tackade för dagens insats och avslutade mötet. 
 
Roger Wikström    Melker Johnsson 
 
 
Ordförande     Sekreterare 


